
Zápisnica zo zasadnutia mediálnej komisie miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Dúbravka zo dňa 20.11.2017 

 

Prítomní: Vladimír Straka, Pavel Vladovič, Jozef Petrovský, Marcel Burkert, Maroš Repík, 
Lucia Marcinátová, Zuzana Morávková 

 

1. Otvorenie 

2.  Decembrové číslo novín 

3.  Vysielanie Dúbravskej televízie  

4.  Rôzne 

5.  Záver 

Šéfredaktorka Lucia Marcinátová informovala o najbližšom čísle novín, o jeho obsahovej 
štruktúre, číslo je rozšírené, sú tam 2 veľké rozhovory, rozhovory s novými župnými 
poslancami, rozhovor s pánom fotografom, ktorý fotí Dúbravku – aktuálne má výstavu 
v DKD, súťaž Dúbravček a Dúbravočka.  

Do konca týždňa idú noviny do tlače, potom prebehne distribúcia. Pán Vladovič chválil 
distribúciu.  

V ďalšom vydaní novín sa šéfredaktorka plánuje venovať sa neziskovým organizáciám. 

P. Petrovský: „V DTv musí byť šéfredaktor, niekto zodpovedný, kto si pozrie reportáže 
a vyjadrí sa. Opäť problém s reportážou z bowlingu.“ 

p. Repík- „Každý redaktor vo veľkej televízií je aj strihač. Navrhuje motivovať ľudí aby si to 
robili sami.“  

Študent VŠMÚ - dramaturgiu 

P. Burkert sa vyjadril, že by nebolo zlé urobiť výberové konanie na šéfredaktora DTv, treba to 
však najprv skonzultovať s prokuristom.. 

 

 

 

 

 
V Bratislave dňa 24.11.2017                                                       Zapísala: Zuzana Morávková 
 
 
 
 
Vladimír Straka (predseda mediálnej komisie)  ........................................................................... 


